

UNTUK SIARAN SEGERA

Merevolusikan Perjalanan Ulang-Alik: Amtel Memperkenalkan Lokatag Pro, Pembaca Tol Terhubung & Dashcam Mentakrifkan Semula Pengalaman Memandu Malaysia

Menambah lebih banyak fungsi untuk pemandu, perkongsian Amtel dengan Zurich Malaysia juga menyelaraskan proses tuntutan insurans motor dan takaful untuk pengguna Loka App.

Shah Alam, 23 Januari 2024 - Lokatag, yang pada mulanya diperkenalkan pada 2019 sebagai aksesori kereta yang disesuaikan untuk kemudahan pembayaran tol telah berkembang menjadi kuasa transformatif dalam Pengilang Peralatan Asal (OEM) dan industri selepas pasaran automotif. Inovasi terbaru mereka, Lokatag Pro, menandakan satu lonjakan besar dalam membentuk semula landskap pemanduan untuk rakyat Malaysia, menawarkan pengalaman pemanduan yang terhubung dengan lancar, lebih selamat dan lebih pintar.

Lokatag Pro, sebuah Pembaca Tol Tersambung revolusioner dan peranti Dashcam direka untuk memenuhi keperluan pemandu individu yang semakin berkembang. Peranti inovatif ini dilengkapi dengan teknologi berpaten termaju yang menjadikannya yang pertama seumpamanya dalam pasaran.

"Lokatag Pro mewakili detik penting dalam perjalanan kami, kerana kami menjangkau jualan perkakasan tradisional untuk menjadi penyedia Perkhidmatan Mobiliti Pintar yang pertama di rantau ini," kata Chester Koid, Ketua Pegawai Eksekutif Kumpulan Amtel Holdings Berhad yang tersenarai di pasaran. "Kami sedang memulakan era baharu aksesori automotif, di mana keselamatan, inovasi dan ketersambungan menyatu dengan lancar ke dalam satu platform pintar yang dikenali sebagai "Ekosistem Loka".

Pembaca tolnya menggunakan teknologi inframerah daripada Eikon dan menyokong kedua-dua kad TNG NFC tradisional dan baharu, membolehkan pengguna memandu melalui lorong SmartTAG tanpa perlu memberhentikan kenderaan mereka. Ciri kamera pemukanya merekodkan rakaman video berkualiti tinggi tentang jalan di hadapan, memberikan pemandu tahap keselamatan dan keselamatan tambahan. Rakaman ini berfungsi sebagai bukti sekiranya berlaku kemalangan atau sebarang kejadian lain di jalan raya.

Salah satu kelebihan unik Lokatag Pro ialah ciri gesaan AI Voice, yang menyediakan kemas kini masa nyata tentang baki kad dan makluman dalam tiga bahasa — Bahasa Melayu, Inggeris dan Mandarin, membolehkan pemandu kekal fokus pada jalan raya semasa memandu.

Lokatag Pro juga dilengkapi dengan e-SIM gred automotif yang dilengkapi dengan rangkaian perkhidmatan bersambung lain seperti penjejakan GPS, makluman masa nyata, kawalan jauh awan dan akses serta kemas kini melalui udara (OTA). Selain itu, penerima dan sistem pemantauan terbina dalam Lokatag Pro bukan sahaja meningkatkan keselamatan kenderaan dengan memaklumkan pengguna tentang aktiviti yang mencurigakan tetapi juga insiden tag geo untuk tujuan pembuktian.

Ia merupakan penggabungan sempurna keselamatan dan inovasi, menghimpunkan teknologi terkini untuk menyediakan pemandu dengan platform yang komprehensif dan kohesif di hujung jari mereka, yang selaras secara harmoni dengan komitmen rakan kongsi insurans Lokatag terhadap pengurangan risiko dan kesejahteraan pelanggan. "Kami gembira dapat

bekerjasama dengan Zurich Malaysia untuk meningkatkan dan mengautomasikan proses tuntutan insurans motor dan takaful dan pada masa yang sama, memperkenalkan insurans telematik yang lebih diperibadikan untuk semua pengguna Loka App," kata Chester Koid.

"Di Zurich Malaysia, kami sentiasa meneroka cara untuk menambah nilai kepada pelanggan kami melalui kerjasama strategik. Kami berbangga untuk bekerjasama dengan Lokatag dalam meningkatkan keselamatan jalan raya, kemudahan dan ketenangan fikiran untuk pengguna," kata Shamsul Azman, Ketua Pegawai Eksekutif Zurich General Takaful Malaysia Berhad. "Kami berharap dapat bekerjasama dengan Lokatag dan mengukuhkan komitmen kami untuk melindungi perkara yang benar-benar bermakna untuk pelanggan kami."

"Memandangkan Lokatag berhasrat untuk meningkatkan pengalaman pemanduan bagi setiap rakyat Malaysia, matlamat kami adalah untuk memuatkan 500,000 pengguna dalam tempoh tiga tahun akan datang sebagai sebahagian daripada Ekosistem Loka kami," kata Chester Koid.

Selaras dengan komitmen kami untuk menyokong dan memberi manfaat secara aktif kepada semua pemandu Malaysia, Lokatag juga telah bekerjasama dengan Stickiie (www.heystickiie.com), sebuah syarikat teknologi iklan kereta tempatan yang menggunakan perkhidmatan lokasi termaju. Perkongsian yang berpaksikan komuniti ini melangkaui memperkasakan pemandu untuk menjadi duta jenama Lokatag tetapi juga memberi mereka peluang untuk memiliki peranti Lokatag percuma sambil memperoleh pendapatan sampingan tambahan pada masa yang sama.

Lokatag Pro dijual pada harga RM 1799 dan tersedia untuk pratempahan untuk penghantaran pada Mac 2024 melalui laman web kami (www.lokatag.com). Pelanggan prapesanan akan layak mendapat insurans kereta percuma dengan setiap pembelian Lokatag Pro, tertakluk pada terma dan syarat.

-TAMAT -

Tentang Lokatag

Lokatag adalah pembaca tol yang direka untuk berfungsi dengan lorong SmartTAG Malaysia dan diterima oleh 8 jenama OEM kereta utama sehingga kini. Lokatag Pro adalah aksesori kereta automotif secara revolusi yang pertama dalam jenisnya yang membolehkan anda melepasi tol dengan lancar, merekod rakaman memandu, ketersambungan cloud secara set Perkhidmatan Mobiliti Pintar. Lokatag mempunyai rangkaian peniaga secara luas di bandar-bandar utama di seluruh negara untuk pembelian peranti yang mudah dan bantuan pemasangan.

Untuk maklumat lanjut, sila layari <https://www.lokatag.com/>

Tentang Amtel

Amtel Holdings Berhad adalah syarikat pemegang pelaburan yang tersenarai di papan utama Bursa Malaysia (Kod Saham: 7031) yang memberi tumpuan utama kepada industri Teknologi Maklumat & Komunikasi (ICT) dan Telekomunikasi, Infrastruktur & Perkhidmatan (TIS). Kumpulan Syarikat Amtel ditubuhkan pada tahun 1993 pada awalnya sebagai pengedar telefon bimbit tetapi secara strategik telah berkembang untuk membangunkan aplikasi perisian dan aksesori perkakas yang canggih sendiri untuk industri automotif selama bertahun-tahun. Syarikat ini kini bersedia untuk lompatan perubahan lain ke dalam perkhidmatan mobiliti pintar dan berkomitmen untuk menawarkan penyelesaian baru dan inovatif yang melampaui batasan tradisional, bertujuan untuk membentuk masa depan mobiliti

dan merevolusikan pelbagai industri melalui kebolehan menyambung, kecekapan, dan kelestarian.

Untuk maklumat lanjut, sila layari <https://www.amtel.com.my/>

Tentang Zurich Malaysia

Zurich Malaysia adalah istilah rujukan kolektif bagi anak-anak syarikat Zurich Insurance Group (Zurich) yang beroperasi di Malaysia: Zurich General Insurance Malaysia Berhad, Zurich Life Insurance Malaysia Berhad, Zurich General Takaful Malaysia Berhad dan Zurich Takaful Malaysia Berhad. Zurich Malaysia menawarkan pelbagai penyelesaian insurans dan takaful yang komprehensif; membantu individu dan juga pemilik perniagaan memahami dan melindungi diri, perniagaan dan juga asset mereka daripada risiko. Zurich Malaysia mempunyai rangkaian cawangan bersepadu di bandar-bandar utama di seluruh negara dan juga agensi dan saluran pengedaran yang berdedikasi di seluruh negara untuk memenuhi keperluan pelanggan.

Untuk maklumat lanjut, sila layari www.zurich.com.my.